

8. Beboerrådsmøde

Vi starter med at holde møde med Bjarne Zetterstrøm fra BL. Dette foregår fra 17-19. Efterfølgende fortsætter vi så med det 8. beboerrådsmøde.

Der bliver serveret sandwich eller lign. omkring kl. 18.

Dagsorden

- Valg af ordstyrer og referent
- Godkendelse af dagsorden
- Godkendelse af referat (Bilag 1)
- Opfølgning på møde med Bjarne Zetterstrøm v/Kasper
- Gennemgang af regnskab 2016/17 v/Kasper (materiale udleveres på mødet)
- Meddelelser
- Spørgsmål fra tilstedeværende gæster
- Opfølgning af projekter
- Status fra diverse arbejdsgrupper. Liste over arbejdsgrupper vedlagt (Bilag 2):
 - Nyt fra arbejdsgruppen "Bar og Spiseriet fremadrettet"
 - Nyt fra arbejdsgruppen "Rekrutteringdag/pre-beboermøde"
 - Nyt fra Niels Kristian "Beføjelser i arbejdsgrupper"
- IT status v/Frans
- Indstilling til årshjulets fester v/Anne Louise (Bilag 3)
- Indstilling om mere info til nye beboere og udenlandske studerende v/Anne Louise (Bilag 4)
- Forslag om fremgangsmåde for oprydning på gangene v/Klageudvalget (Bilag 5)

- Administrations punkt:
 - Budgetopfølgning (Bilag eftersendes da Louise er på ferie)
 - Beboermøde den 18.10: Dagsorden udsendes 5.10 (Bilag 6)
 - Oplæg til ny cykelparkering ved J (Bilag 7)
 - Indstilling til ny vagtordning (Bilag 8)
 - Information fra Administrationen
- Beboerrådsformandens punkt:
 - Planlægning af beboermøde: Hvem står for hvad?
 - Indstilling omkring kursus i projektstyring (Bilag 9)
 - Videoovervågning på kollegiet

- Bestyrelsessager
- Evt.
- Lukket punkt